

Press Release

Council of Europe Press Division

Ref: 511a07

Tel: +33 (0)3 88 41 25 60

Fax: +33 (0)3 88 41 39 11

pressunit@coe.int

internet: www.coe.int/press

47 members

Albania
Andorra
Armenia
Austria
Azerbaijan
Belgium
Bosnia and Herzegovina
Bulgaria
Croatia
Cyprus
Czech Republic
Denmark
Estonia
Finland
France
Georgia
Germany
Greece
Hungary
Iceland
Ireland
Italy
Latvia
Liechtenstein
Lithuania
Luxembourg
Malta
Moldova
Monaco
Montenegro
Netherlands
Norway
Poland
Portugal
Romania
Russia
San Marino
Serbia
Slovakia
Slovenia
Spain
Sweden
Switzerland
"The former Yugoslav Republic of Macedonia"
Turkey
Ukraine
United Kingdom



Chair of the Council of Europe's Committee of Ministers: Declaration on the "presidential elections" to be held in Nagorno Karabakh on 19 July 2007

Strasbourg, 12 July 2007 – "As regards the "presidential elections" to be organised in Nagorno Karabakh on 19 July 2007, and having in mind that neither the "elections" nor their results are recognised by the international community, the Chairmanship of the Committee of Ministers of the Council of Europe reiterates its full support to the OSCE Minsk Group and its Co-Chairmen in their efforts towards a settlement of the Nagorno Karabakh conflict. It notes with concern that conducting such "elections", thus pre-empting the outcome of the ongoing negotiations, cannot contribute to the resolution of the conflict. It calls on all parties concerned to intensify their efforts to find a peaceful solution to the conflict, in accordance with the commitment undertaken by Armenia and Azerbaijan upon accession to the Council of Europe".

Présidence du Comité des Ministres du Conseil de l'Europe : Déclaration sur les « élections présidentielles » qui se tiendront au Haut-Karabakh le 19 juillet 2007

Strasbourg, 12 juillet 2007 – « En ce qui concerne les « élections présidentielles » qui seront organisées au Haut-Karabakh le 19 juillet 2007, et tenant compte que ni les « élections », ni leurs résultats, ne sont reconnus par la communauté internationale, la Présidence du Comité des Ministres du Conseil de l'Europe réitère son plein soutien au Groupe de Minsk de l'OSCE et à ses co-présidents dans leurs efforts pour parvenir à un règlement du conflit du Haut-Karabakh. Elle note avec préoccupation que la conduite de ces « élections », qui préjugent du résultat des négociations en cours, ne peut contribuer à résoudre le conflit. Elle appelle toutes les parties concernées à intensifier leurs efforts en vue de trouver une solution pacifique au conflit, conformément à l'engagement pris par l'Arménie et l'Azerbaïdjan lors de leur adhésion au Conseil de l'Europe ».

To receive our press releases by e-mail, contact : Council.of.Europe.Press@coe.int

A political organisation set up in 1949, the Council of Europe works to promote democracy and human rights continent-wide. It also develops common responses to social, cultural and legal challenges in its 47 member states.